
“M’agradaria que aquest campionat  
incrementés l’afició a l’handbol”

“Hem d’arribar 
a veure jugar 

la selecció 
espanyola a 
Granollers”

ja coneixen el sistema de treball perquè tot funcioni 
i ara cada cap de competició de cada seu està buscant 
el personal que l’ha d’ajudar, des que comencen els 
entrenaments fins al dia que acaba la competició. 

Els partits es juguen al Palau d’Esports, on es faran 
els entrenaments?
A banda del Palau, on hi haurà entrenaments als 
matins (els partits es jugaran en horari de tarda), es 
faran al Pavelló de Can Bassa i al Pavelló del Congost. 
La programació de tots els entrenaments de les quatre 
seus també es feina del cap de competició general. 
Estem esperant que les delegacions dels equips ens 
acabin d’informar de quan arriben a Espanya per 
poder programar-los. En el cas de Granollers els 
vuit equips que venen a jugar la primera fase han 
de poder entrenar al Palau d’Esports abans de jugar 
el primer partit, per conèixer la instal·lació, tal com 
estableix la normativa.

És un mundial amb més equips que mai, complica 
molt aquest fet la teva feina?
Passar de 24 equips, com era fins ara un mundial, a 
32 vol dir que s’incrementa la feina un 25 %. No és 
el mateix jugar 86 partits que jugar-ne 108, que és 
el total que es disputaran en les quatre seus. Aquest 
increment d’equips també afecta altres aspectes com 
el transport, els allotjaments...

Quines creus que són les seleccions favorites 
d’aquest mundial?
Crec que el campionat està bastant obert, però basant-
nos en l’últim gran esdeveniment que van ser els Jocs 
Olímpics de Tòquio, la campiona és França. El darrer 
Mundial el va guanyar els Països Baixos. Noruega segur 
que estarà en les fases finals, Rússia, Hongria, Dinamar-
ca... s’han de tenir en compte. I, evidentment, la selecció 
espanyola ha d’estar dins de les favorites. Hem d’arribar 
a veure jugar la selecció espanyola a Granollers.

No hi ha cap selecció no europea que pugui donar 
alguna sorpresa?
Hi ha dues seleccions que poden donar una mica de 
guerra fora d’Europa que són Brasil i Corea. Tal com 
estan previstos els creuaments dubto que totes dues 
puguin arribar a quarts de final. 

Quin paper tindran els jugadors i jugadores del  
BM Granollers en aquest mundial?
Els jugadors del primer equip masculí continuaran ju-
gant competició. Durant el Mundial tenen tres partits 
a fora i un a casa (el dia 5 de desembre jugarem en el 
pavelló de bàsquet de Granollers). La competició de 
noies sí que estarà parada i esperem que alguna de les 
nostres jugadores participi en el Mundial. Ara mateix 
la Giulia Guarieiro està sent convocada per la selecció 
brasilera. Estaria molt bé per al club que alguna juga-
dora nostra tingués presència en el Mundial.

I els equips del planter del BMG?
He fet reunions amb els nanos que volem que passin 
la mopa per la pista durant la competició, que són 
uns voluntaris especials d’una edat concreta i sempre 
els dic que seran uns privilegiats perquè una compe-
tició com aquesta no tornarà a passar més a Grano-
llers. Només els dic una cosa: que valorin que són 
uns privilegiats, que tinguin compromís i que siguin 
responsables i puntuals. 

Quin llegat espera d’aquest mundial?
Esportivament m’agradaria que aquest campionat in-
crementés l’afició a l’handbol, que la ciutat visqués el 
Mundial, que la gent valori en tots els aspectes el que 
és poder veure aquest campionat del món. A nivell 
de club ens interessaria incrementar la presència de 
jugadores en els equips, que hi haguessin més equips 
femenins i que la gent s’impliqui més i participi més 
en les activitats del club.

21

Granollers Informa. Butlletí de l'Ajuntament de Granollers, #200, 11/2021, p. 21 / Col·lecció de premsa i butlletins / Arxiu Municipal de Granollers


